
Nyhetsbrev for februar 

 

Hei alle sammen! Her er en ny liten epistel om hva som skjer i borettslaget. 

Brøyting 

Styret har hatt et møte med Sæteråsen Maskin for diskutere hvordan sesongen 

har vært hittil og hva vi kan gjøre for å forbedre resten av den frem mot våren. 

For at det skal være forutsigbart for oss i borettslaget, har vi kommet frem til 

følgende avtale: 

• Sæteråsen brøyter (om nødvendig) mandag – søndag mellom 08.00 og 

12.00.  

• Bortkjøring av snø (dersom det er for mye på indre område) gjøres mot 

timespris, da legges snøen i skogen ved gjesteparkeringen. 

• Beboerne prøver i størst mulig grad å fjerne bilene fra indre område 

mellom 08.00 og 12.00 dersom snøfallet tilsier at det skal brøytes. 

Bilene parkeres da på gjesteparkeringen, fortrinnsvis samlet på en side, 

slik at den andre kan brøytes. Bruk den med minst snø, hvis mulig. 

Når bilene står på indre område og «sperrer», er det vanskelig å få 

brøytet så bra som ønsket. 

• Borettslaget sørger for å holde strøkassene fri for snø, og merker disse 

samt øvrige sårbare punkter med brøytestikker innen 01.10 hvert år. 

• Styreleder er kontakt mot Sæteråsen Maskin. 

Generalforsamling 

Dato for generalforsamling er satt til 30.04.2020, som vanlig i kantina i 

Landsåshallen. Sett av datoen! Nærmere innkalling vil komme senere. 

 

El- og branntilsyn 

Siden sist har det vært gjennomført både eltilsyn og branntilsyn fra henholdsvis 

Hålogaland Kraft og Harstad Kommune (brannvesenet). Ingen av disse har 

avdekket alvorlige mangler, kun noen mindre avvik. 

  



Brannslukkere 

Alle leilighetene skal ha minimum 1 røykvarsler og 1 brannslukker. Det er 

beboernes ansvar å påse at disse er i orden. Vi oppfordrer alle til å teste 

røykvarslerne sine, og bytt batteri hvert år. Noen av dere har alarmanlegg fra 

Verisure/Sector Alarm, men test også disse. Si fra dersom noen av dere trenger 

hjelp til dette. 

Styret har besluttet å kjøpe inn 30 nye skumapparater (etter anbefaling fra 

brannvesenet). Dersom de gamle pulverapparatene er i orden, er det greit å 

beholde det også. 

Nærmere informasjon om dette kommer så snart disse apparatene er 

anskaffet. 

Renovering av borettslaget 

Vi har i skrivende stund nesten alle detaljene vi trenger, og tar sikte på å 

presentere saken på generalforsamlingen den 30.04.20. 

 

Med hilsen 

Styret 

 


